

DUISBURG REGATTA**LES RÉGATES DE DUISBURG**

The tenth anniversary Duisburg International Regatta attracted the participation of 27 nations. As usual, the Duisburg Regatta was the premier pre-World Championship Competition. This competition is always a good barometer of things to come in the World Championships and this year was no exception as scores of World and Olympic medallists raced in the long three day event.

Canadian athletes fared very well at Duisburg. Crews raced in all four canoe finals, all three women's finals and in the K-1 500m. Unfortunately, illness affected many team members and not everybody was able to deliver their best performance. In general however, Canadian performances were better than at last years Duisburg competition. This suggests that Canadian athletes have managed to significantly narrow the gap between themselves and the best crews in the world.

The leading nation, and winner of the Coca-Cola Cup, at Duisburg was the powerful G.D.R. squad which will represent the G.D.R. for the last time at the 1990 World Championships in Poznan, Poland. By 1991 the G.D.R. and the F.R.G. teams will be unified — an imposing thought indeed. Change has already come for the athletes from the G.D.R. as they are now permitted to openly interact with western athletes.

Canadian athletes and coaches returned home immediately after the Duisburg Regatta to begin preparation for the final selection trials held at the Olympic Basin in Montreal on July 21 - 22 1990. Final preparations for the August 22 - 26 World Championships in Poznan began immediately and included a dual meet with the U.S. Team at Lake Placid, New York on August 5.

See page 8 for complete results.

Le 10^e anniversaire des Régates internationales de Duisburg a attiré la participation de 27 pays. Comme d'habitude, les Régates internationales de Duisburg sont les plus grandes compétitions annuelles avant la tenue du championnat du monde. Les résultats de Duisburg sont un bon baromètre des choses à venir au championnat du monde, et n'a pas fait exception à la règle, puisque bon nombre de médaillés Olympiques et du championnat du monde ont participé aux trois jours de compétition.

Les athlètes canadiens ont très bien figuré à Duisburg. Les Canadiens ont participé aux quatre finales en canoë masculin, aux trois finales en canoë féminin et à la finale K-1 sur 500 mètres. Malheureusement, la maladie a empêché plusieurs athlètes de réaliser leurs meilleures performances. En règle générale toutefois, nos performances ont été supérieures à celles de l'an dernier à Duisburg. Le fait que les athlètes canadiens ont considérablement réduit l'écart qui les séparait des meilleurs pagayeurs du monde est une bonne nouvelle.

L'équipe de la RDA a gagné la Coupe Coca-Cola à Duisburg. Cette même équipe va représenter son pays au championnat du monde de 1990 à Poznan, Pologne. Mais, pour l'année 1991, les deux équipes seront réunies pour créer une force extraordinaire en kayak. On voit déjà des changements - les athlètes ont la permission de converser et d'échanger avec les athlètes de l'Ouest.

Les Canadiens sont rentrés tout de suite après Duisburg afin de commencer les dernières préparations en vue des épreuves de sélection finale de l'équipe pour le championnat du monde. Les épreuves de sélection au Bassin Olympique de Montréal les 21 et 22 juillet sont les dernières préparatifs en vue du championnat du monde qui aura lieu du 22 au 26 août à Poznan, en Pologne. Elles commenceront peu après et comprendront une rencontre bilatérale avec les États-Unis au Lake Placid, New York, le 5 août.

Results/Résultats — Duisburg

Women K-1 500m

1.	Katrin Borchert	FRG	1:55.72
2.	Josefa Idem	ITA	1:57.33
3.	Ramona Portwich	GDR	1:58.57
4.	Anke Von Seck	GDR	2:00.39
5.	Anna Olson	SWE	2:00.73
6.	Caroline Brunet	CAN	2:01.48

Women K-2 500m

1.	Von Seck/Portwich	GDR	1:47.24
2.	Borchest/Bunke	FRG	1:48.79
3.	Bull/Nemita	GDR	1:49.84
8.	Brunet/Strafford	CAN	1:53.75

Women K-4 500m

1.		GDR	1:36.32
2.		FRG	1:38.58
3.		ROM	1:38.76
	MacSkill/Stafford Taylor/DeSouza	CAN	1:40.05

Men K-1 500m

1.	Mike Herbert	USA	1:40.76
2.	Thomas Reineck	FRG	1:42.22
3.	Attila Szabo	TCH	1:42.80
4.	Renn Crichlow	CAN	1:42.92
5.	Dirk Joesfel	FRG	1:43.17

Men K-2 500m

1.	Bluhm/Gutsche	GDR	1:34.02
2.	Herbert/Kent	USA	1:34.78
	Breimut/Kurpiewski	POL	1:35.00
4.	Jewell/Padvaiskas	CAN	1:36.34 (SF)

Men C-1 500m

1.	Thomas Zereske	GDR	2:00.85
2.	Gyorgy Zala	HUN	2:02.19
3.	Nikolai Buhlov	BUL	2:02.98
4.	Petr Pochozka	TCH	2:04.78
5.	Imre Pulai	HUN	2:05.05
7.	Larry Cain	CAN	2:05.96

Men C-2 500m

1.	Palizs/Zala	HUN	1:47.76
2.	Papke/Spelly	GDR	1:48.99
3.	Heukrodt/Montog	GDR	1:49.29
9.	Frost/Wastendys	CAN	1:54.11

Men C-1 1000m

1.	Thomas Zareske	GDR	3:59.83
2.	Nikolai Buhlov	BUL	4:00.76
3.	Imre Pulai	HUN	4:00.96
4.	Petr Pales	TCH	4:01.76
5.	Steve Giles	CAN	4:03.33
8.	Larry Cain	CAN	4:07.68

Men C-2 1000m

	Neilsson/Lederiksen	DEN	3:39.83
2.	Moyer/Boivin	FRA	3:40.05
3.	Papke/Spelly	GDR	3:41.23
9.	Frost/Wasteneys	CAN	3:48.15

Men K-4 500m

1.		GDR	1:24.04
2.		FRG	1:24.43
3.		ROM	1:25.32
	DNS	CAN	

Men K-1 1000m

1.	Greg Barton	USA	3:33.82
2.	Knut Molmann	NOR	3:35.27
3.	Thomas Reineck	FRG	3:36.72
4.	Daniele Scarpa	ITA	3:37.07
5.	Pascal Boucherit	FRA	3:38.09
SF	Renn Crichlow	CAN	withdrew

Men K-2 1000m

1.	Bluhm/Gutsche	GDR	3:16.88
2.	MacDonald/Ferguson	NZL	3:18.19
3.	Boucherit/Bregeon	FRA	3:18.81
	DNS	CAN	

Men K-4 1000m

1.		GDR	2:57.53
2.		FRG	2:58.20
3.		ROM	3:01.25
6.	Jewell/Rusu/ Padvaiskas/Giles	CAN	3:10.25 (SF)